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Abstract (en)
The device for setting piles for forming a groin has a travelling mechanism (10), with an operating device (20) arranged on the travelling mechanism,
with a driving device (30) arranged on the travelling mechanism and with a ramming device (60) guided in the ramming direction above the pile-
aligning device (50). The travelling mechanism can travel on the heads of piles already set, a pile-feeding device (40) is arranged at the side of the
travelling mechanism and a pile-aligning device (50) is arranged in front of the travelling mechanism. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Setzen von Pfählen zur Bildung einer Buhne, mit einem Fahrwerk (10), mit einer auf dem Fahrwerk angeordneten
Bedieneinrichtung (20) mit einer auf dem Fahrwerk angeordneten Antriebseinrichtung (30) und mit einer oberhalb der Pfahlausrichteinrichtung (50)
in Rammrichtung geführten Rammeinrichtung (60), wobei das Fahrwerk auf den Köpfen von bereits gesetzten Pfählen verfahrbar ist, seitlich an dem
Fahrwerk eine Pfahlzufuhreinrichtung (40) angeordnet ist und vor dem Fahrwerk eine Pfahlausrichteinrichtung (50) angeordnet ist.
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